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Innsjekk

Ris og ros

“4 PC-er oppe… 2 av de er labrapport”
Vi skal bli tydeligere på at kontoret er en sosial arena.

“Har dere mulighet å be tillitsvalgte for ibt om å kanskje spre seg i tid? Eller kanskje ikke sitte
på pcen med headsett i allefall”
Dette har blitt formidlet til ITVene og har blitt fikset. ITVene kan kontaktes direkte,
kontaktinfoen deres er på nettsiden vår.

“Møtereferat 8 er ennå ikke lagt ut per kvinnedagen, og det er lenger enn to uker siden
møtet; kast!”
Referatet skal legges ut innen 3 uker etter møtet og dette ble gjort. Vi legger ut referatene så
fort som mulig.

“Så fint at nettsida har fått inn en liten oversikt på de tillitsvalgte for studiene våre, det ser
veldig bra ut:)”
Takk!



“Elsker de rosene som var på kontoret i dag! Beste rosefarge, rett vase, søt duft, god
kombinasjon med frokost <3 :))”
Takk!

Saker

Sak 53/24 Komitéoppdateringer

● Leder:
○ Hatt møte med Bioték

■ De ønsker å ta en intern votering på å bli en egen linjeforening, og ha
et samarbeid med V&A i perioden 2024-2025

● Gjort redaksjonell endring av vedtektene: Leder kan ikke ha dobbeltstemme da man
trenger absolutt 50% for at noe skal stemmes for, det vil si at ved stemmelikhet så
har forslaget falt, ikke at leder har dobbeltstemme ved det.

● Kasserer:
○ Vært med på møte med Bioték

● Nestleder:
○ IÅM

● Sekretær:
○ Blomster på kontoret
○ Arrangerte Frokost på kontoret, skal arrangeres senere på dagen neste gang

for å få bedre oppmøte

● Arrkom:
○ Brygget vin til vårgang

● Bedkom:
○ IÅM

● Faddersjef:
○ Hatt fakultetsmøte

● Kontorkom:
○ Har slitt litt med deltagelse på arrangement, til tross for blesting
○ Holder på med medarbeidersamtaler
○ Sliter også med engasjement i komité, redd at antallet øker terskelen for å ta

på seg ansvar

● Mediesjef:
○ IÅM



● Prokom:
○ IÅM

Sak 54/24 Ekstraordinær generalforsamling (Leder)

Ekstraordinær generalforsamling blir torsdag 18. april.

På forsamlingen skal blant annet følgende tas opp:
- Oppdateringer fra komitéer og undergrupper
- Valg av revisor
- Bioteknologi har vist et ønske om å starte egen linjeforening, det har blitt lagt frem

forslag som legger opp til formålet

Det ble votert over endringsforslag til vedtekter. Endringsforslagene vil presenteres
fullstendig på den ekstraordinære generalforsamlingen.

Diskusjon om endringsforslag:
3.1 - Master i bioteknologi ut av linjeforeningen.
Bioteknologistudenter har vist et ønske om å starte egen linjeforening, som dette
endringsforslaget legger opp til. Ved denne endringen vil ikke bioteknologer miste
medlemskapet sitt, men de vil ikke lenger anses som aktive medlemmer. De kan fortsatt
delta i komitéer og undergrupper. Nye bioteknologistudenter bør fremover heller kjøpe
medlemskap hos Bioték enn Volvox & Alkymisten. Vi ønsker å samarbeide i perioden 2024 -
2025.
Votering: Enstemmig vedtatt.

4.2.2 Valg av komitéledere på valgmøte fjernes.
To forslag fremmes, hvor leder av komitéer velges internt i komiteene.
Forslag 1: Avtroppende og påtroppende komitékontakt fungerer som tellekorps, og en
ekstern som møteleder i løpet av september/oktober.
Forslag 2: Avtroppende og påtroppende komitékontakt fungerer som tellekorps, og
avtroppende leder fungerer som møteleder i løpet av september/oktober
Votering: Vedtatt, begge forslag legges frem


